
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/2022 

z sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 19 maja 2022 r.

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https //www hdsystem pl/fms/video/index php'?streamName=szczecinekses)

Ustawowy skład Rady Miasta 21 radnych Początkowo obecnych 17 radnych według załączonej listy 

obecności Spóźniony radny Wiesław Suchowiejko (od tej pory 18 radnych) Nieobecni radni Jerzy Dudź, 

Andrzej Grobelny, Paweł Rybak

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00,

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad

1 Otwarcie sesji

2 Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 31 03 2022 r , z dnia 19 04 2022 r oraz z dnia 26 04 2022 r

3 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok

4 Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030

5 Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa.

6 Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

7 Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

mesą obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych.

8 Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku

9 Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

10 Uchwała w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe miasta Szczecinek na lata 2022-2036”

11 Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecmku

12 Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

13 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

14 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji

15 Informacja z działalności Burmistrza Miasta

16 Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

17 Wnioskii oświadczenia radnych

18 Zakończenie sesji.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poprosił o zmianę porządku obrad poprzez dodanie jednej uchwały Uchwała w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty



Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za" wyraziła zgodę na zaproponowana zmianę

porządku obrad.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 31.03.2022 r. ; z dnia 19.04.2022 r. oraz z dnia 26.04.2022 r.

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030.

5. Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa.

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

7. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych.

8. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku.

9. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

10. Uchwała w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe miasta Szczecinek na lata 2022-2036”.

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku.

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

13. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty.

14. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

15. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

16. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

17. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

18. Wnioski i oświadczenia radnych.

19. Zakończenie sesji.

Ad.2.Przviecie protokołów z sesji: z dnia 31.03.2022 r. ; z dnia 19.04.2022 r. oraz z dnia 26.04.2022 r_.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- żadne uwagi do protokołów z sesji nie wpłynęły, przystąpiła do odrębnych kolejnych głosowań nad 

każdym protokołem.

Każdy z w/w protokołów Rada Miasta w trzech odrębnych głosowaniach przyjęła jednogłośnie po 17 głosów



Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok

Jerzy Kama Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,

- omówił poszczególne kwoty i ich uzasadnienie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośme 17 głosami „za” podieła uchwałę

Nr XLVII!/428/2022

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały,

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletnie! prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,

- omówił projekt uchwały i jej objaśnienia

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podieła uchwałę

Nr XLVIii/429/2022

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.5. Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiacei własność Skarbu

Państwa

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:
- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,

- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podieła uchwałę

Nr XLVIII/430/2022

w sprawie nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały



Ad.6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;

- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę

Nr XLVIII/431/2022

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Do zebranych o godz. 9:10 dołączył spóźniony radny Wiesław Suchowieiko. Obecnych 18 radnych.

Ad.7. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości.

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu

nieczystości ciekłych.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;

- omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za", przy 2 głosach „wstrzymujących się" i 0 głosach „przeciw1'

podjęła uchwałę

Nr XLVIII/432/2022

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych

i transportu nieczystości ciekłych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.8. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.



Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności.
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za", podieła uchwałę
Nr XLVIII/433/2022

w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.9. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych
Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:
- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podieła uchwałę
Nr XLVIII/434/2022

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.10. Uchwała w sprawie przyiecia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energie elektryczna i paliwa

gazowe miasta Szczecinek na lata 2022-2036"

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:
- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podieła uchwałę
Nr XLVIIl/435/2022

w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe

miasta Szczecinek na lata 2022-2036”.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały



Ad.11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za", podjęła uchwałę

Nr XLVIII/436/2022

w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń

tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówiła projekt uchwały i jej uzasadnienie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za", podjęła uchwałę

Nr XLVIII/437/2022

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.13. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz

ustalenia stawki tej opłaty.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Marcin Kaszowski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie.

Joanna Pawłowicz radna:

- zapytała, czy chodzi tylko o zmianę podstawy prawnej w uchwale.



Czesław Podkowiak adwokat, obsługa prawna Urzędu Miasta:
- uchwała jest podejmowana dlatego, ze zmieniły się przepisy i dotychczasowe uchwały obowiązywać mogą 

tylko do końca czerwca,

- to jest nowa uchwała na podstawie nowych przepisów, ale określająca metody i opłaty identyczne jakie 

obowiązują dotychczas

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 16 głosami ,.za”, przy 2 glosach „wstrzymujących się" i 0 glosach ..przeciw”

podieła uchwałę

Nr XLVIII/438/2022

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia

stawki tej opłaty.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.14. Informacia Przewodniczącej Rady Miasta

Wiesław Suchowiejko radny:

- zapytał o pkt 10 Informacji Przewodniczącej Rady Miasta dot prośby Prokuratury o akty prawa 

miejscowego, te informacje są dostępne w BIP UM Szczecinek, dlaczego Prokuratura me korzysta 

z BIP'?

Czesław Podkowiak adwokat, obsługa prawna Urzędu Miasta:

- wyjaśnił, ze jest to praktyka Prokuratur w całej Polsce, w ramach nadzoru administracyjnego 

Prokuratury badają zgodność takich uchwał z prawem, do tego przekazywane są kopie protokołów 

z sesji i ewentualne wyjaśnienia, taka praktyka trwa juz od pewnego czasu

Wiesław Suchowiejko radny:

- jest zaskoczony, ze Prokuratura zajmuje się takimi sprawami

Joanna Pawłowicz radna:
- zapytała o pkt. 9 dot pisma NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” w KM Sp zoo w Szczecinku dot. podwyżki 

wynagrodzeń - czy Zarząd Spółki juz się do tego pisma ustosunkował i jakie są tego efekty1?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ma wątpliwości, czy można o to pytać w takim trybie w tym punkcie obrad.

Czesław Podkowiak adwokat, obsługa prawna Urzędu Miasta:

- pytanie mogą być kierowane wyłącznie do Przewodniczącej Rady Miasta i do Burmistrza Miasta i to 

Burmistrz odpowiada, me ma innej możliwości prawnej

Ad.15. Informacie Przewodniczących Komisu o działalności Komisu me obietei tematyka sesn

Bez uwag



Ad.16. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

Bez uwag.

Ad.17. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

Joanna Pawłowicz radna:

- poprawia swój błąd i w tym momencie kieruje pytanie do Burmistrza: czy pismo, które zostało 

skierowane do Pani Przewodniczącej i następnie przekazane do Komunikacji Miejskiej, do Rady 

Nadzorczej i Zarządu, zostało już rozpatrzone i z jakim efektem ? to jest pierwsze pytanie;

- w imieniu Klubu Radnych "Razem dla Szczecinka" ma jeszcze dwa obszary, z których radni chcieliby 

Burmistrzowi zadać pytania; pierwszy dotyczy studiów podyplomowych NBA w 2021 i 2022 roku i do 

tych lat się będzie odnosić;

- pierwsze pytanie dotyczy ilości osób, które otrzymały dofinansowanie, ewentualnie zostały 

sfinansowane z budżetu miasta, wyżej wymienione studia w tych dwóch latach 2021,2022;

- radni chcieliby również wiedzieć, jakie stanowiska zajmowały te osoby; radni chcieliby również znać 

kryteria naboru i czy oferta skierowana była do wszystkich urzędników ? radni proszą również 

o wskazanie w budżecie miasta pozycji, z której przeznaczono środki na dofinansowanie, ewentualnie 

sfinansowanie w/w studiów we wspomnianych latach i również ile wyniosła ta kwota finansowania, czy 

dofinansowania i ostatnie pytanie dot. tego obszaru: proszę o uzasadnienie, jakie wymierne korzyści 

mają mieszkańcy Szczecinka w związku z dofinansowaniem czy też finansowaniem studiów NBA dla 

grupy urzędników ?

- drugi, kolejny obszar dotyczy dotacji dla szczecineckich przedszkoli i to jest jedno pytanie; proszę 

o podanie wysokości wydatków bieżących przedszkola publicznego w Szczecinko, zgodnie z uchwałą 

w zakresie wykonania budżetu za okres 2010-2021 oraz ilością dzieci w poszczególnych latach 

każdego miesiąca; prosi o odpowiedź na to pytanie, bo wie, że to już jest dosyć odległy czas;

- prośbę motywuje tym, że toczy się obecnie spór sądowy z dwoma przedszkolami, uważa, że są to 

dosyć precyzyjne pytania, radna ma je przygotowane i złoży do biura Rady Miasta w imieniu Klubu 

Radnych.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- jeżeli chodzi o Komunikację Miejską to tak jak wiadomo to jest kompetencja Zarządu, który 

przedstawia plan finansowy do zatwierdzenia przez Radę Nadzorczą i Rada Nadzorcza w oparciu 

o przyznane środki zabezpieczone w budżecie na zawarcie umowy o świadczenie usług związanych z 

przewozem pasażerów, zatwierdza ten plan i Zarząd winien go realizować i to jest kompetencja 

zarówno Zarządu jak i Rady Nadzorczej i dlatego też zgodnie z kompetencjami zostało to przekazane 

do nich; z uzyskanych informacji wynika, że plan rzeczowo-finansowy przedstawiony przez Zarząd 

nie został zatwierdzony przez Radę Nadzorczą i w tej chwili Rada Nadzorcza dalej sprawuje 

bezpośredni nadzór nad założeniami i realizacją planu przewozów pasażerskich, także to pytanie 

powinno być skierowane do spółki; oczywiście jako Burmistrz sprawujący nadzór właścicielski spotyka 

się z Radą Nadzorczą i pracuje razem nad optymalizacją kosztów w związku z tym co się dzieje na 

rynku energetycznym i paliwowym, to są jedne z głównych składowych wpływających na koszty 

utrzymania przewozów, sytuacja jest bardzo dynamiczna;



ceny rosną i me wydaje się dzisiaj, zęby przy zawartych kontraktach, znając budżet miasta, bo to w 

oparciu o budżet miasta - ewentualnie mogły nastąpić wzrosty wynagrodzeń, zwiększenie środków, 

które przypadły na komunikację, zęby było to możliwe, przypomina, ze miasto podczas kolejnych sesji 

w bodajże chyba czy to był ten rok czy zeszły pospłacało zobowiązania kredytów krótkoterminowych, 

obrotowych w wysokości powyżej 1 000 000 zł tak, zęby me obciążało to bieżącej działalności spółki i 

ja uważa, ze w ramach możliwości stara się zoptymalizować te koszty,

wydaje mu się, ze raczej me przewiduje obecnie jakichś dodatkowych propozycji zmian w budżecie, 

dotyczących środków przeznaczonych na Komunikację Miejską, co wiązałoby się z podwyżkami dla 

osób pracujących w Komunikacji Miejskiej, jeżeli chodzi o studia NBA to w związku z tym, ze dopiero 

teraz pytanie zostało zadane, me potrafi dzisiaj wymienić stanowisk i ilości osób, które korzystały ze 

współfinansowania, jeśli chodzi o te studia, natomiast jeżeli chodzi o kryteria naboru, z jego wiedzy 

wynika i taki jest stan, ze osoby, które się zwracały pisemnie do mego jako do Burmistrza, te podania 

były rozpatrywane, szkolenie dedykowane jest dla kadry kierowniczej, dyrektorskiej i menadżerskiej, 

wiadomo, ze me każdy może się o to ubiegać i me każdy zostanie przyjęty na taki kierunek studiów 

NBA, także osoby, które zapoznały się z kryteriami i składały papiery, to one na pewno spełniały te 

warunki i wszystkie te osoby otrzymały dofinansowanie, natomiast precyzyjnie me powie dzisiaj ile to 

było osób i jakie stanowiska zajmowały, natomiast to wszystko zostanie doprecyzowane radnej na 

piśmie, a jakie korzyści mają mieszkańcy Szczecinka, to pytanie jest z kategorii czy się uczyć, czy się 

me uczyć tak, czy powiększać swoją wiedzę czy me, czy być za tym, zęby mieć kadrę, która jest po 

szkoleniach, czy po prostu tkwić, zostać na poziomie, me wiem skończonych 10 czy 20 lat temu 

studiów, jest zwolennikiem tego, zęby mieć dobrze przygotowaną kadrę, która właśnie poprzez 

takiego rodzaju studia będzie juz poza swoim przygotowaniem merytorycznym, będzie sprawnie 

funkcjonowała w innych przestrzeniach, to są studia, które mają bardzo szerokie spektrum działania 

menadżerskiego, po tych studiach osoby są przygotowane do np zasiadania w spółkach prawa 

handlowego w Radach Nadzorczych, juz tylko ten dokument jest przywilejem, który ściśle określa 

przygotowanie merytoryczne danej osoby,

każdy zarząd w ramach swoich kompetencji sprawowania i funkcjonowania spółce prawa handlowego 

ponosi odpowiedzialność za podejmowane decyzje, ale zaraz za zarządem takie odpowiedzialności 

spoczywają na członkach Rady Nadzorczej, także juz tylko te kompetencje mówią o tym, ze to są 

osoby przygotowane merytorycznie i ich horyzonty na pewno są szersze, powie tak, ze chociażby na 

przykładzie spółki ZGM IBS, osoby, które dzisiaj zasiadają w Radzie Nadzorczej są przygotowane, 

jeżeli chodzi o sprawy merytoryczne nadzorcze, jeżeli chodzi o gospodarkę nieruchomościami i 

praktykę, która na co dzień poprzez sprawowanie i przygotowanie zawodowe, łączy się jeszcze z 

właśnie z doświadczeniami nabytymi podczas studiów podyplomowych, uważa, ze to są osoby, które 

na pewno zwiększają profesjonalną obsługę w ratuszu i pozwalają też korzystać z ich wiedzy w 

spółkach prawa handlowego, których właścicielem jest Miasto Szczecinek,

ale te wszystkie informacje postara się precyzyjnie udzielić na piśmie, bo to będzie wówczas ma 

nadzieję satysfakcjonowało radną i merytorycznie wyczerpie te zagadnienia, o które radna pytała, 

jeżeli chodzi o dotacje dla przedszkoli, to dotyczy przede wszystkim odległych lat i trudno powiedzieć, 

jakie były koszty i znać to wyrywkowo na pamięć, także na pewno tu tez pisemnie odpowie radnej 

i ma nadzieję, ze wyczerpie merytorycznie pytanie, które radna dzisiaj zadała



Joanna Pawłowicz radna:

- podziękowała Burmistrzowi, czeka oczywiście na odpowiedź pisemną, ale ma takie dwa stwierdzenia, 

które jej się teraz nasunęły; na pewno zgadza się z Burmistrzem, że przygotowanie merytoryczne 

kadry urzędników jest bardzo istotne dlatego, że to wpływa na poziom usług, które świadczą 

urzędnicy, ale i kompetencje, które są niezbędne do tego, żeby odpowiednie zadania wypełniać 

wzorowo; ale akurat co do tego kierunku studiów podyplomowych ma pewne wątpliwości, sama je 

kończyła i uważa, że jest to naprawdę droga forma edukacji i uważa, że zasiadanie w spółkach czy w 

Radach Nadzorczych nie zawsze idzie w parze z pracą urzędnika; ale jeżeli dostanie odpowiedź, to 

wtedy bardziej precyzyjnie będzie mogła się do tego odnieść; na razie dziękuje Burmistrzowi za 

odpowiedź.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- stara się mieć kadrę optymalnie przygotowaną; czuje się odpowiedzialny za funkcjonowanie tych 

spółek; czuje się tutaj odpowiedzialny za to, żeby optymalizować pewne rozwiązania; a czy to są 

drogie studia, czy nie, to każdy będzie musiał pozostać przy własnych opiniach, bo inwestycja, która 

jest jednorazowa; studia trwają rok i później ilość czasu poświęconego w codziennej pracy, to trudno 

ocenić, czy to akurat są drogie studia czy nie, czy oferta była droga, zawyżona czy nie; radna dostanie 

odpowiedź na piśmie i zobaczy, że rozpiętość dzisiaj i oferta, która jest przedstawiana przez 

poszczególne uczelnie jest bardzo rozbieżna i tutaj jednak zostały przygotowane oferty, które zostały 

przyjęte; wydaje mu się, że te studia były w zasięgu naszych możliwości współfinansowania, bo to 

było współfinansowanie i każdy z uczestników też ponosił koszty, które pochodziły z prywatnych 

pieniędzy, jaki i ze współfinansowania, czyli ze środków, które były w budżecie zabezpieczone.

Marek Bogdanowicz radny:

- uważa, że takie studia lub kursy powinny pokończyć osoby, które są na kierowniczych stanowiskach, 

żeby można było bardziej nadzorować, żeby byli bardziej profesjonalistami; powinno być cały czas 

podnoszenie swoich kwalifikacji na odpowiednich stanowiskach, uważam, że to w dobrym kierunku 

idzie tak jak w dobrej firmie, a proszę pamiętać, że to oni nas potem będą reprezentowali w tej Radzie, 

gdzie nie mając wiadomości czy nie mając podstaw, można źle zarządzać spółkami w Szczecinku, 

a chyba tego byśmy nie chcieli.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wydaje się, że Regulamin Sesji nie przewiduje polemiki co do pytań radnych na sesji.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- chciał radnym i Burmistrzom podziękować za podjęcie kroków w związku z jego zapytaniem na 

poprzednich sesji o posadowienie zadaszenia i/lub ławeczki na przystanku Sikorskiego Armii 

Krajowej, bardzo dziękuje;

- chciał jeszcze zgłosić pomysł, wrzucić taki kamyczek do ogródka, co od czasu do czasu mu się 

zdarza; udało mu się to kiedyś z pomysłem zrobienia jarmarku w Szczecinku, który cieszy się wielkim 

powodzeniem i jest praktycznie co roku,



- natomiast chciałby dać pod rozwagę zrobienie przynajmniej dwa razy w roku może czerwiec, może 

wrzesień: tzw. pchli targ; pchli targ każdy zna, może ktoś oczywiście był na takim pchlim targu, każdy 

w domu coś tam ma i może chcieć coś sprzedać; jeszcze nie informował swojej pani dyrektor, ale 

będzie chciał spróbować to na kanwie swojej szkoły, czyli w środowisku Szkoły Podstawowej nr 1;

- natomiast rzuca takie zapytanie na sesji, bo na kilku targach był w Polsce i za granicą, także bardzo 

mu się to podoba i nie wie, czy też w Szczecinku by to nie znalazło jakiegoś odzwierciedlenia;

- i trzecie pytanie, kiedyś bodajże z radnym Wiesławem Suchowiejko tak sobie rozmawiali luźno przed 

ratuszem, że nosi się z zamiarem od dwóch lat i chciałby, żeby radni też wzięli pod rozwagę i może 

tutaj do środków medialnych i mieszkańców taki pomysł, nie wie, czy jest dobry, ale to się okaże, 

o podjęcie dyskusji nad pomysłem zmiany hejnału; że może nowy hejnał byłby chyba lepszy, poleca 

wygooglować co to jest obecnie za hejnał, skąd pochodzi, nie będzie tutaj wtajemniczał jakie są słowa 

tego hejnału, to już lepiej chyba, żeby nikt ich nie znał, bo nie powie w cudzysłowie - są 

komunistyczne bardzo.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- chciałaby radnemu zwrócić uwagę, że jednak te dwie ostatnie wypowiedzi bardziej pasują do 

kolejnego punktu obrad: "wnioski i oświadczenia radnych", także prosiłaby, żeby przynajmniej 

próbować.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- dziękuje za tę uwagę, poprawi się.

Ad.18. Wnioski i oświadczenia radnych.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- Przewodniczący Komisji Jacek Brynkiewicz już wypowiedział się wcześniej.

Ad.19. Zakończenie sesji,

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- sesja tzw. absolutoryjna planowana jest na 30.06.2022r. na godz. 9:00 w trybie stacjonarny;

- zakończyła obrady.

Sesja zakończyła się o godz. 09:50.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował: Przewodnicząca Rady Miasta:

Dariusz Krupski Katarzyna Dudź


